
Christer Wærdahl (Innlevert den 06.05.2023) 

 

Avvikling av all trafikk inn til Snøheim, og vurder nedleggelse av Snøheim i sin helhet. Et 

"høyfjellshotell" midt inni i et villreinområde skjønner de fleste håpløsheten av. Veien inn bør 

tilbakeføres til naturen på linje med andre tiltak på Dovrefjell. Mindre tilgjengelighet vil redusere 

et stort antall turister i å gå langt inn i parken. 

 

Det er strengt, kontroversielt og tungt å selge inn, men et ferdselsforbud eller søknadsplikt likt 

usa/new Zealand over noen år kunne kanskje hjelpe. Da blir det vel en vurdering av hva som står 

sterkest av Allemannsretten og krav om vern av truede arter og natur! 

 


